



# Hip Resurfacing Arthroplasty Package

HK\$283,170<sup>Up</sup>

Ceramic hip resurfacing provides younger, or more active patients with hip arthritis an effective treatment option that supports a return to an active lifestyle, including sports and leisure activities.

The use of highly advanced, toughened all ceramic implants eliminates the risk of metal-related adverse reactions, offering a more durable solution. As the technique preserves more of the patient's natural bone, it also helps maintain future surgical options should further treatment be needed later in life.

The procedure is performed by specially trained surgeons with expertise in advanced resurfacing techniques.

## Total Care Package Price (Standard Room)

Items	Unilateral	Bilateral
Hip Resurfacing	HK\$283,170 2 nights	HK\$498,320 3 nights
Optional: Pre-operative night stay	HK\$1,050	
Optional: Additional night stay	HK\$4,000	

## Prices Include

- 3-bedded standard room and meals
- 2/3-night stay
- Standard pre-operative blood tests
- Surgeon's Fee
- Assistant Surgeon's Fee
- Anaesthesiologist's Fee
- Nursing care
- Operation theatre charges
- Dressings
- Standard in-patient medication associated with the procedure
- 20-day supply of post-operative recovery medication
- Crutches
- Physiotherapy
- X-rays
- MatOrtho ReCerf implants

### Terms and Conditions:

- Additional charges apply to procedures, specialist fees, unsocial hours, laboratory or imaging tests, treatment, alternative implants, medication and emergency care beyond those included in the package.
- An orthopaedic specialist booking is required for this surgery.
- This package is only available for designated doctors.
- This package is exclusively available to patients with normal operative risk.
- This package is applicable to self-pay clients only.
- Valid till 30 December 2026.

For details of the package for other room categories or implants please contact the Patient Service Centre.

All packaged items are fixed, and prices may be updated periodically. For the latest information, please visit our website.



For details on preparing for your visit, scan the QR code to view our guidelines and resources.

## Appointment & Enquiries Patient Service Centre

☎ (852) 2537 7407

✉ psc.referral@matilda.org



# 髖關節表面翻修 手術套餐

HK\$283,170起

陶瓷髖關節表面置換為年輕或活躍的髖關節炎患者提供了一種有效的治療選擇，讓他們重返拾活力，重投各類活動及運動。

使用先進、增韌的全陶瓷植入物消除了金屬相關不良反應的風險，提供更耐用的解決方案。由於該技術保留了更多患者的天然骨骼，有利於在晚年需要進一步治療時保留更多進行手術選擇的空間。

此手術由接受專門訓練、具備先進表面置換技術專業知識的外科醫生執行。

## 全面護理套餐費用（標準房）

項目	單邊	雙邊
髖關節表面翻修手術套餐	HK\$283,170 兩晚	HK\$498,320 三晚
自選：術前一晚入院	HK\$1,050	
自選：額外每晚住院	HK\$4,000	

## 定價收費包括

- 標準房(三床)及膳食
- 2/3 晚住院
- 手術前標準驗血項目
- 外科醫生費用
- 助理外科醫生費用
- 麻醉科醫生費用
- 護理服務
- 手術室費用
- 傷口敷料
- 手術相關的標準住院病人所需藥物
- 20天術後復康所需藥物
- 拐杖
- 物理治療
- X光檢查
- MatOrtho ReCerf人工關節

## 條款及細則：

- 凡涉及套餐以外的醫療程序、專科醫生費、非辦公時間服務、化驗或影像診斷、治療、其他人工關節、藥物及緊急護理，均需額外收費。
- 手術前需先由骨科專科醫生診症。
- 此套餐僅限由指定醫生提供。
- 此套餐只適用於一般手術風險的病人。
- 此套餐只適用於自費人士。
- 有效期至 2026 年 12 月 30 日。

有關其他房間類別或人工關節的詳情，請聯絡客戶服務中心。  
所有套餐項目均為固定，價格或會定期更新。最新資訊請瀏覽本院的網站。



如欲了解您到訪前的準備詳情，  
請掃描二維碼瀏覽指引及資訊。

## 預約及查詢 | 客戶服務中心

(852) 2537 7407

psc.referral@matilda.org